
Har du folkeregisteradresse i Indre By? 

 

I hvilket kvarter i Indre By bor du i? 

 

Køn 

 

Alder 

 

Har du børn, der benytter Københavns Kommunes klubtilbud? 

 



Hvordan oplever du kvaliteten af kommunens klubtilbud? 

 

Uddyb gerne dit svar 
• Kvaliteten af de aktiviteter min søn er interesseret i er så dårlig at gan ikke gider komme der mere. 

Han er udmeldt pr 15/11 
• Min datter er så stor at jeg ikke har den store føling emd hvad der foregår i klub-regi 
• Usunde lokaler, for lidt faguddanet personale 
• Min søn er tilmeldt en klub, men kommer der stort set aldrig. Hvorfor kan man spørge? Svaret er 

ikke sort-hvidt. Noget af årsagen er jo kulturen i fx klassen, familien, hans egen personlighed, men 
et andet svar og ansvar ligger for mig at se i klubben, som har rigtig svært ved at fastholde 
børnene. De fleste fra min søns klasse er for længst meldt ud af klubben. Men ja det kræver jo et 
stort projekt, så det vil nok ikke ændre sig, men det er meget trist. 

• Min datter går på Vartov - og det ønsker jeg hun fortsat skal 
• Manglende personale. 
• Engagerede pædagoger. Slidte bygninger 
• Der er langt til de fleste klubber. Maden er væk når vores børn fra folkeskolen når frem til klubben 

der også har elever fra privatskoler der har tidligere fri. 
• Lidt kedelig aktiviteter lidt teenager børnepasning med involverede pedagoger. 
• Der er for langt fra skolen til klubben, og andre skoler tilknyttet klubben har tidligere fri end vores 

børn, så de fleste aktiviteter er startet og afsluttet når vores børn ankommer 
• Vi bruger særligt skater- og basketfaciliteter i Fælledparken og Game nær Carlsberg-byen, som jeg 

ikke ved, om er et klubtilbud, men et rigtig godt tilbud til børn og unge. 
• Jeg synes, klub tilbuddet er fantastisk og giver børnene så mange muligheder. Og derfor undrer det 

mig, at klubberne har svært ved at holde på børnene efter 4. klasse. Børnene stopper ofte i klubben 
i begyndelse af 5. klasse, hvilket mange forældre er trætte af. 

• Der er et godt tilbud af aktiviteter og god plads til at lege sammen eller lave ting i et sf 
værkstederne. Personalet er søde og nærværende og virker til at kende det enkelte barn på trods 
af, at der er mange børn. 

• Jeg oplever at der prioriteres tilbud med weekend arrangementer og ferielejre, frem for de daglige 
tilbud i hverdagen. Der mangler udfoldelsesmuligheder for de raske drenge, der godt vil ud og røre 
sig. 

• Mange af aktiviteterne starter tidligt på klubben, og inden folkeskolebørnene har fri fra skole. 
Klubben har en del privatskolebørn, som er tættere på klubbens matrikel, hvor de også har tidligere 
fri. Så når folkeskolebørnene kommer på klubben, er aktiviteterne nærmest ved at lukke ned.  
 
Ellers er det et super tilbud, jeg ville bare ønske at man også tilgodeså folkeskolebørnene. 

• De kan ikke fastholde drengene. 
• Vi er tilfredse med tilbuddet og de aktiviteter, klubben udbyder. Men vi synes dog de virker en 

smule for faste og lægger op til megen klub-tid, og ikke så godt fanger børn ind til enkelt-dags 
aktiviteter. Det gør, at vores barn med fodbold 2-3 dage om ugen ofte vælger klubben fra de sidste 
dage, fordi der mest er konsolspil og fodbold tilbage, hvis man ikke kommer gentagne gange. 

• De elsker aftenklubben Pumpestationen 
• Pumpestationen er fuldstændig fantastisk! 
• Folkene i FK og JK gammeltoftsgadeer virkelig gode 
• Jeg oplever at børnene ikke bliver inkluderet, aktiveret og entusiameret. Det er nemt for børnene at 

ende bag en skærm i klubben. Hvilket jo er bedre end på Strøget men... Betaling for aktiviteter er 
besværlig. 

• Med samlingen af alle klubber i store centre, er der mistet nærhed og personlig tilknytning. Uden at 
vide er min fornemmelse , at børnene melder sig ud, med en iPad el soc. Medier som alternativ.  
Meget ærgerligt. 



• Ualmindeligt uegnede lokaler med ingen udearealer. Børnene har kun meget begrænset adgang til 
at gå ud (en lille terrasse) og meget få kvadratmeter indenfor. Særligt for drengene er det et meget 
uattraktivt tilbud. Vi er meget glade for, at børnene efter planen flytter fra disse lokaler og over i 
nye efter jul. 

• Thomas P Hejle har virkelig et flot niveau på aktivitetsmuligheder. 

Hvordan oplever du åbningstiderne i dit barns klub? 

 

Uddyb gerne dit svar 
• Behovet er større end åbningstiderne 
• Problematisk at der på skolefridage først åbnes kl. 10 især for de yngste klubbørn, da det enten 

betyder de skal være alene hjemme eller forældrene skal holde fri. 
 
Tilsvarende problem de dage skolen slutter tidligere fx. op til efterårsferie og juleferie, hvor 
klubbens åbningstider ikke er tilpasset, det betyder ofte børnene går hjem og bliver hjemme en 
lang eftermiddag. 

• De daglige åbningstider er fine, men i ferieperioder ville jeg klart foretrække et par lukkeuger og så 
måske 4 uger hvor der er åbent fra morgen til hen på eftermiddag, frem for nu, hvor der er åbent 
kl. 10-15, hvor hvis børnene ikke er gamle nok til at være alene hjemme ikke giver det nærmest en 
halv arbejdsdag hver dag frem for hele dage. 

• Det er et godt tilbud, at der nogle gange er åbent om aftenen og ellers sent eftermiddag. Det er dog 
ikke noget, vi får benyttet, 

• For kort åbningstid. Min datter kan ikke være i klub særlig længe, når hun både bruger lang 
transporttid og har fri 15.15. 

Hvordan oplever du antallet af pædagoger og pædagogmedhjælpere i dit barns 
klub? 

 

Uddyb gerne dit svar 
• De kunne nok godt bruge en hånd mere - men hold nu op et dejligt sted og nogle dygtige folk 
• Mangler personale. For mange sygemeldinger. 
• Flere varme hænder tak, undervisning i musik og sang og samspil mv. 
• pga manglende personale, så kan  børnene ikke komme på ture ud af huset, ex ud i naturen. 
• Jeg har ikke en fornemmelse af det 
• Der er generelt ikke nok pædagoger/voksne i institutionerne. 

Det gælder fra vuggestue til klub. 
• Der er skåret en del ned! 
• Der kunne godt være lidt flere om dagen... 
• Jeg tænker de må være for få da de føles usynlige. 



Hvordan oplever du den pædagogiske indsats i dit barns klub? 

 

Uddyb gerne dit svar 
• Synes klubtilbud bør gentænkes fuldstændigt. Hvordan forholder en kommune sig til at en 

generation af unge ikke finder nogen motivation i de nuværende tilbud? Kan man være ligeglad? 
Har man et ansvar? 

• Børnene er meget overladt til dem selv og der er ikke meget initiativ fra de voksne. 
• Jeg tror det pædagogiske arbejde er fint, men det er prioriteringen af de daglige aktiviteter, hvor 

min oplevelse er at drengene falder fra. 
• Nogle er meget engagerede og nærværende - andre knap så meget - sådan er det jo :-) 
• De mangler en pædagogisk strategi, som kan fastholde drenge  længere end tom. 4. Klasse. 
• De laver virkelig nogle sjove og anderledes aktiviteter med ungerne 
• Den er ikke synlig 
• Jeg oplever ikke, at der bliver bygget relation til mit barn. Men ved også at pædagogerne ikke har 

de bedste arbejdsbetingelser. 

Har den længere skoledag efter skolereformen haft betydning for dit barns / 
dine børns klubaktiviteter? 

 

Hvorfor tror du, at klubberne bliver valgt fra, når børnene bliver ældre? (sæt 
max 2 X’er) 

 



Hvorfor tror du, at klubberne bliver valgt fra, når børnene bliver ældre? (sæt 
max 2 X’er) - Andet  

• Ved ikke 
• Der er ofte ikke plads til at deltage i aktiviteter, da der er deltagerbegrænsning og ikke nok voksne 

eller udstyr til at modsvare antallet af børn. 
• - 
• jeg ved et ikke, min søns klasse benytter klubben meget - tror ofte det handler om at klassen 

bakker op om klubben og de kommer godt igang. fks. ved at blive gode til at deltage i aktiviteter og 
ture. 

• Det er ikke mit indtryk, at der er færre på aftenklub 
• mit barn har ikke valgt det fra 

Hvordan vurderer du ordningen med matrikelløs klub-tilknytning? 

 

Vil du være villig til at betal mere i kommuneskat for at sikre et bedre 
kommunalt klubtilbud? 

 

Har du flere kommentarer til kvaliteten af de kommunale klubtilbud (10-18 år) 
• Københavns Kommune svømmer I penge, så det er direkte uartigt at spørge til skatteforhøjelse. Se 

bare på de paladser der bygges til fx Europaskolen og Den Internationale Skole 
• Det handler også om at de voksne har lyst til at aktivere børnene og lave aktiviteter sammen. Det 

er ikke kun et spørgsmål om økonomi. 
• Nej kun at aftenklubben i Pumpestationen er et super tilbud til de teenagere, der ellers bare ville 

sidde med mobilen 
• personalet gør det rigtigt godt 
• Forældrebetalt forbedring. 

Mit indtryk er, at de mange ændringer, og manglende tilknytning til klubben og de voksne får 
børnene til at falde fra. De skal i forvejen forholde sig til deres egne aldersmæssige forandringer og 
et meget komplekst samfund med mange elektroniske alternativer til klubliv, at det klubben skal 
tilbyde, skal være mere trygt og velkendt. 

• Der bruges mange ressourcer på aktiviteter uden for almindelig åbningstid, fx om aftenen og i 
weekenden. Jeg så hellere, at ressourcerne blev brugt til at gøre den almindelige åbningstid mere 
attraktiv. De har rigeligt at foretage sig uden for almindelig arbejdstid. 

 


